
PROTOKÓŁ Nr 2
z posiedzenia Komisji Budżetowo – Gospodarczej,

które odbyło się w dniu 20 grudnia 2006 roku

O  godzinie  1400 posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Filip  Rżewski, 
przywitał wszystkich zebranych i stwierdził quorum (lista obecności stanowi załącznik nr 1 
do protokołu) a następnie przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Wydanie opinii  o  projekcie  uchwały zmieniającej  uchwałę  nr  XXI/157/2004 Rady 

Miasta Marki z dnia 17 listopada 2004 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych 
(Druk nr 9).

4. Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w sprawie  wydatków budżetu  Miasta  Marki, 
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2006 (Druk nr 11).

5. Wydanie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady 
Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2006 rok 
(Druk nr 10).

6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt. 2 Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący  Filip  Rżewski  złożył  wniosek  o  uzupełnienie  porządku  obrad  o  punkt: 
„Dyskusja nad Planem Pracy Komisji Budżetowo – Gospodarczej na 2007 rok”.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  złożył  wniosek  o  uzupełnienie  porządku  obrad  o  punkt: 
„Wydanie opinii  o  projekcie  uchwały w sprawie odwołania  Pani  Marii  Kwiatkowskiej  ze 
stanowiska sekretarza miasta Marki (Druk nr 13)”.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie nad przyjęciem złożonych wniosków.

Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  przyjęła 
zaproponowane zmiany do porządku obrad.

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr  XXI/157/2004  Rady 

Miasta Marki z dnia 17 listopada 2004 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych 
(Druk nr 9).

4. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wydatków budżetu Miasta Marki, które 
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2006 (Druk nr 11).

5. Wydanie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady 
Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2006 rok 
(Druk nr 10).

6. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie odwołania Pani Marii Kwiatkowskiej ze 
stanowiska sekretarza miasta Marki (Druk nr 13).

7. Dyskusja nad Planem Pracy Komisji Budżetowo – Gospodarczej na 2007 rok
8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie posiedzenia.

1



Pkt.  3  Wydanie opinii  o  projekcie  uchwały zmieniającej  uchwałę nr  XXI/157/2004 Rady 
Miasta  Marki  z  dnia  17  listopada  2004  roku  w  sprawie  emisji  obligacji  komunalnych
(Druk nr 9).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy zmiany harmonogramu 
emisji obligacji komunalnych, ponieważ deficyt budżetowy w 2006 roku jest mniejszy niż 
przewidywano w uchwale budżetowej.

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: radny Paweł Chojnowski, radny 
Bogusław Dąbkowski, skarbnik Sławomir Koc oraz Burmistrz Janusz Werczyński.

Następnie  Przewodniczący  Filip  Rżewski  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania  opinii
o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 9.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę nr XXI/157/2004 Rady Miasta Marki z dnia 17 listopada 2004 roku
w sprawie emisji obligacji komunalnych (Druk nr 9).
 
Pkt. 4 Wydanie opinii   o projekcie uchwały w sprawie wydatków budżetu Miasta Marki, które   
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2006 (Druk nr 11).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Filip Rżewski zwrócił uwagę na błąd pisarski w poz. 18 Załącznika nr 1 do 
projektu uchwały – w tabeli  pt.  „Termin płatności” jest  zapis „30.03.2006”,  powinno być 
30.06.2007. 

W dalszej dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli radni: Paweł Adamczyk, 
Tadeusz Skłodowski, Tadeusz Pasternak i Bogusław Dąbkowski.

Burmistrz  Janusz Werczyński  i  skarbnik Sławomir Koc udzielali  dodatkowych wyjaśnień,
m. in. dotyczących pkt. 3, 4, 5, 6, 8, 11, 15, 16, 17, 18.

Po  zakończeniu  dyskusji  Przewodniczący  Filip  Rżewski  zarządził  głosowanie  w  sprawie 
wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 11.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 9
przeciwko – 0
wstrzymało się – 2

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
wydatków budżetu Miasta Marki, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2006 
(Druk nr 11).
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Pkt. 5 Wydanie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady 
Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2006 rok (Druk 
nr 10). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że budżet miasta na 2006 rok był na bieżąco 
aktualizowany,  a  projekt  uchwały,  zawarty  w  Druku  nr  10,  zawiera  niewielkie  zmiany, 
związane  z  koniecznością  uporządkowania  finansów gminy na  koniec  roku.  Jednocześnie 
zaprezentował  korektę  do  projektu  uchwały,  zawartą  w  Druku  nr  14  (załącznik  nr  5  do 
protokołu),  obejmującą  pozycje,  które  uległy  zmianie  „w  ostatniej  chwili”,  np.  dotację 
otrzymaną przez Miejskie Przedszkole Nr 2, w wysokości 13.505 zł, na realizację programu 
Socrates Commenius.

W dyskusji  nad  tym punktem porządku obrad udział  wzięli  radni:  Jacek  Orych,  Tadeusz 
Skłodowski, Bogusław Dąbkowski, Paweł Chojnowski.

Burmistrz Janusz Werczyński i skarbnik Sławomir Koc udzielali dodatkowych wyjaśnień.

Po  zakończeniu  dyskusji  w  tym punkcie  porządku  obrad,  Przewodniczący  Filip  Rżewski 
zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania  opinii  o  projekcie  uchwały,  zawartym w Druku
nr 10 oraz korekcie do projektu, zawartej w Druku nr 14.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku
w sprawie  budżetu  Miasta  Marki  na  2006  rok  (Druk  nr  10)  z  uwzględnieniem korekty, 
zawartej w Druku nr 14.

Pkt. 6 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie odwołania Pani Marii Kwiatkowskiej 
ze stanowiska sekretarza miasta Marki (Druk nr 13).

Przewodniczący Filip Rżewski odczytał projekt uchwały (załącznik nr 6 do protokołu).

Burmistrz  Janusz  Werczyński  wyjaśnił,  że  odwołanie  Pani  Marii  Kwiatkowskiej  ze 
stanowiska Sekretarza Miasta Marki jest związane z wyrażoną przez nią gotowością przejścia 
na emeryturę. 

Ponieważ nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Filip 
Rżewski  zarządził  głosowanie  w  spawie  wydania  opinii  o  projekcie  uchwały,  zawartym
w Druku nr 13.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie odwołania Pani Marii Kwiatkowskiej ze stanowiska sekretarza miasta Marki.

Pkt. 7 Dyskusja nad Planem Pracy Komisji Budżetowo – Gospodarczej na 2007 rok

Przewodniczący  Filip  Rżewski  przedstawił  zebranym  projekt  Planu  Pracy  Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej na 2007 rok (załącznik nr 7 do protokołu).

3



W dyskusji  nad  tym punktem porządku obrad udział  wzięli  radni:  Jacek  Orych,  Tadeusz 
Pasternak, Bogusław Dąbkowski, Tadeusz Skłodowski.

W  podsumowaniu  Przewodniczący  Filip  Rżewski  zobowiązał  się  do  przygotowania
w  porozumieniu  z  Wiceprzewodniczącym  Pawłem  Adamczykiem,  projektu  Planu  Pracy 
Komisji Budżetowo – Gospodarczej na 2007 rok, z uwzględnieniem (obok statutowych zadań 
Komisji) zgłoszonych postulatów:

- przesunięcie punktu pt. „Analiza i ocena funkcjonowania komunikacji autobusowej na 
terenie miasta Marki – maj 2007 r.” na luty 2007 roku,

- zapoznanie  się  z  informacją  o  sytuacji  prawno –  geodezyjnej  gruntów w mieście
(w kontekście realizacji zadań inwestycyjnych);

- dotacje dla niepublicznych placówek oświatowych,
- zaopatrzenie w energię elektryczną w mieście,
- informacja na temat realizacji budowy kanalizacji sanitarnej ( dwa razy w roku),
- wspomaganie inicjatyw samorządowych,
- analiza realizacji uchwał.

Radny Tadeusz  Skłodowski  zaproponował  wyznaczenie  członków Komisji  lub  powołanie 
zespołów,  odpowiedzialnych  za  przygotowanie  poszczególnych  punktów  Planu  Pracy 
Komisji na 2007 rok.

Na tym zakończono dyskusję w tym punkcie porządku obrad.

Pkt. 8 Sprawy różne.

Nie zgłoszono żadnych spraw. 

Pkt. 9 Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący  Filip  Rżewski  wyznaczył  następne  posiedzenie  Komisji  Budżetowo  – 
Gospodarczej na dzień 10 stycznia 2007 roku o godz. 1500, a następnie zamknął posiedzenie 
Komisji o godzinie 1545.

Protokołowała
Elżbieta Jurczyk Przewodniczący Komisji

          Budżetowo – Gospodarczej
        Filip Rżewski

4


	Pkt. 4 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wydatków budżetu Miasta Marki, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2006 (Druk nr 11).
	Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
	Burmistrz Janusz Werczyński omówił ww. projekt uchwały.
	Przewodniczący Filip Rżewski zwrócił uwagę na błąd pisarski w poz. 18 Załącznika nr 1 do projektu uchwały – w tabeli pt. „Termin płatności” jest zapis „30.03.2006”, powinno być 30.06.2007. 
	Pkt. 5 Wydanie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2006 rok (Druk nr 10). 
	Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku
w sprawie budżetu Miasta Marki na 2006 rok (Druk nr 10) z uwzględnieniem korekty, zawartej w Druku nr 14.
	Pkt. 7 Dyskusja nad Planem Pracy Komisji Budżetowo – Gospodarczej na 2007 rok

